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Referat fra styremøte 

 

Tid: 28. mars 2019, klokken 19.30 – 21.00 

Sted: Hjemme hos Torill, Evjehøgda 19, Sandvika 

 

Tilstede: Torill Gaaren, Lise Austad Evje, Martin Stenstad, Kjersti Album og Kari Skogen. 

 

Referent: Martin Stenstad 

 

 Sak Ansvarlig 

1 Gjennomgang av sist referat /oppfølgingspunkter 
- Gjennomgått uten særlige innvendinger. 

 

 
 

2 Aktiviteter i 2019 
- Dato for årsmøte er satt til 7. juli 2019 
- Dato for dugnad er satt til 9. juli 2019 

 
Kari kontakter leder av Vann- og avløpslaget for å samkjøre årsmøtene.  
Vi foreslår grilling på gressletta på ettermiddagen etter dugnaden, for å 
fremme litt sosialt samvær. 
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3 Kontakt med grunneierne 
- Generelt: Kari og Martin representerer hytteeierne i 

Samarbeidsrådet Vollen hyttefelt (SVH) 
 

- Vegetasjonsrydding: Kari kontakter grunneierne om muligheten til 
å få en befaring til våren og diskuterer det videre under møte i SVH 
i 2019. I forkant av befaringen oppfordres alle hytteeiere å 
rapportere inn ønsker til felling/beskjæring av trær/vegetasjon. 

 
- Sikring av båtplassene: Situasjon rundt ulike sikkerhetsanordninger 

ref. fjorårets båttyverier er fremdeles uavklart. Dette vil bli tatt opp 
i Samarbeidsrådet. 

 
- Parkering – vedlikehold: Styret anerkjenner at parkeringsplassene 

er av svært ulik stand og beskaffenhet, og foreslår dette som punkt 
på agendaen for årsmøtet.  

 
- Plassering av redningsbøyer: Styret v/ Kari vil avklare plassering av 

redningsbøyer med grunneier.  
 

- Kajakker/joller: Styret v/ Martin undersøker priser for kajakkstativ 
hos Kriminalomsorgen i Aust-Agder. Alternativt vil materialer 
kunne bestilles levert til dugnaden. 
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4 Status – stikomiteen 
Vi har ikke mottatt noe informasjon fra stikomiteen. Mandat skulle vært 
oversendt i fjor. Styret ser det som viktig med fremdrift, da trafikken på 
hyttefeltet vil øke fremover grunnet kraftig utvidelse av hyttefeltet på 
Bommyra. Kari etterspør status, slik at vi har noe til årsmøtet. 
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5 Vårbrev til velmedlemmene 
- Styret v/Kari sender ut vårbrev per epost til alle velmedlemmene. 

Følgende punkter vil bli adressert: 
1. Dato for årsmøte og dugnad 
2. Innspill fra medlemmene til samarbeidsmøtet med 

grunneierne 
3. Innspill til større dugnadsprosjekter 
4. Innspill til trær som ønskes beskåret 
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6 Eventuelt 
- Ingen punkter 

 

 

7 Neste styremøte 
Tid ikke fastsatt. Avholdes ved behov. 
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